
 

 IF VP 16 april 2025 

 

Årsmötesprotokoll 
 

Tid Onsdag  9 april 2025 18.00-19.30 

Plats Klubblokalen, Ekeby 

 
1. Årsmötets öppnande  

Ordförande öppnade mötet och hälsade styrelsen och övriga välkomna. 
 

2. Upprop och fastställande av röstlängd 
Upprop och fastställande av röstlängd genomfördes. 

 
3. Fråga om årsmötets behöriga utlysande 

Godkändes. 
 
4. Godkännande av dagordning 

Godkändes. 
 
6. Val av ordförande för årsmötet 

Hans Ericson valdes till ordförande för årsmötet. 
 

6. Val av sekreterare för årsmötet 
Oskar Gabrielson valdes till sekreterare för årsmötet. 
 

7. Val av rösträknare och justeringsmän 
Johan Lörelius och Moses Frempong valdes till rösträknare och justeringsmän för 
årsmötet. 
 

8. Styrelsens verksamhetsberättelse 
Styrelsens verksamhetsberättelse godkändes. 
 

9. Fastställande av resultat- och balansräkning 
Resultat- och balansräkning godkändes.  
 
Gruppen diskuterade den goda tillväxten på intäktssidan - föreningens satsningar på 
kvalitet och tillväxt syns i medlemstillväxten. 
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Ordförande Hans Ericson förtydligade att förlusten för 2024 kan tillskrivas den 
extraordinära pensionskostnaden som inte betalats till föreningens kanslists under 
tidigare år. 
 
Gruppen diskuterade den stora kostnadsposten kopplad till arvordering. Arvorderingen för 
ungdomstränare diskuterades. En kostnadsanalys per lag och spelår efterfrågades inför 
kommande årsmöten för att skapa mer transparens runt kostnadsställen: planer, 
tränararvoden, material. 

 
10. Revisorns berättelse 

Revisionsberättelsen godkändes. 
 
11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Ansvarsfriheten för styrelsen godkändes. 
 

12. Fastställande av budget och verksamhetsplan för kommande år 
Budget och verksamhetsplan för kommande år godkändes. 

 
13. Fastställande av årsavgift för nästkommande räkenskapsår 

Årsavgift för kommande räkenskapsår godkändes. 
 
14. Val av styrelse och styrelsesuppleanter 

Årsmötet valde Hans Ericson till ordförande, och Peter Andreasson till ledamot. Hans och 
Peter kommunicerade att det är deras sista år i styrelsen. 
 
Årsmötet beslutade att initiera en arbetsgrupp led av Oskar Gabrielson för att förbereda 
för en ny, större styrelse. Arbetet inkluderar styrelsedesign, rollbeskrivningar, 
överlämningsplan samt nomineringar - i linje med föreningens stadgar och praxis. 
 
Extrainsatt årsmöte inklusive val av styrelse och styrelsesuppleanter planeras när 
arbetsgruppen har underlag på plats.  
 
Hans Ericson och Peter Andreasson kommunicerade att de är redo för en eventuell 
överlämning vid ett extrainsatt årsmöte. 
  

15. Val av 2 revisorer 
En revisor på plats. Styrelsen får i uppdrag att hitta en andra revisor. 

 
16. Val av 1 representant till Alliansen Uppsala Fotboll 

Årsmötet valde ingen represent till Alliansen Uppsala Fotboll. Hans Ericson är personvald 
i Alliansen Uppsala Fotbolls styrelse. Frågan tas upp igen på extrainsatt årsmöte. 
 

17. Val av valberedning 
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Följs upp vid av ny styrelse. 
 

18. Behandling av i laga tid inkomna motioner 
Inga motioner inkomna. 
 

19. Övriga anmälda ärenden 
Övriga diskuterade ämnen från årsmötet följer: 
● Årsmötesdeltagarna diskuterade den större kö som finns i de yngre barnlagen. 

Ungdomschef Moses Frempong förtydligade att ett strategiskt beslut behöver tas av 
verksamheten för hur de större kullarna kan hanteras. 

● Intern PR för så väl föreningen som styrelsen diskuterades, där årsmötesdeltagarna 
var överens om att det behövs mer aktiv kommunikation från styrelse och 
verksamhet när det kommer till större initiativ. 

● Stadgarna har digtaliserats under 2024. Ordförande Hans Ericson bad om en 
uppdatering av föreningens namn från “IF Vindhemspojkarna” till “IF VP” - styrelsen 
kommer att hantera det här arbetet. Kommande styrelse kommer att få ärva arbetet 
att mordernisera stadgarna. 

● Beslut togs att ta bort gammal skylt med namnet “IF Vindhemspojkarna” på 
föreningslokalen. Peter Andreasson leder arbetet. 

● Upprustning av kanslihuset diskuterades. Oskar Gabrielson meddelade att han varit i 
kontakt med sponsor som kan få huset målat med graffitikonst. 

 
 
20. Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet. 
 

Vid protokollet 
 
 
------------------------------------------ 
 
Oskar Gabrielson 

 

 

Justeras 
 
 
------------------------------------------ 
 
Moses Frempong 

 

Justeras 
 
 
------------------------------------------ 
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Johan Lörelius 
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